

Title (en)

Corner or butt joint

Title (de)

Verbinder zur Schaffung von Eck- oder Stoßverbindungen

Title (fr)

Raccord pour un assemblage d'angle ou en bout

Publication

EP 1245777 A2 20021002 (DE)

Application

EP 02000368 A 20020105

Priority

DE 10115330 A 20010328

Abstract (en)

The connector has hooked attachments (5) at the foot for fixing onto a back-tapered part on the first hollow profiled section (1). An axial hole (6) is for an optionally inserted fixture element. The head end of the connector protrudes axially into the inside of the second hollow profiled section (2). An adhesive guide-piece (7) fits into the axial hole and has a radial adhesive-injection hole (8) opening into an axial adhesive outlet groove (9). The connector has a free-cutter (10) in the part bordering the adhesive outlet, and has a transverse hole (11) near the adhesive injection hole.

Abstract (de)

Der Verbinder dient zur Schaffung von Eck- oder Stoßverbindungen zweier Hohlprofile (1,2), insbesondere zum Aufbau von Rahmen für Fenster, Türen, Fassaden und dergleichen. Er ist im Fußbereich mit hakenförmigen Anschlußteilen (5) zur Befestigung an einer Hinterschneidung am ersten Hohlprofil (1) sowie mit einer axialen Bohrung (6) für ein optional einzusetzendes Befestigungselement versehen. Mit seinem Kopfende steht er axial ins Innere des zweiten Hohlprofils (2) vor. In die axiale Bohrung (6) ist ein Kleberführungsstück (7) eingesetzt, das mit einer radial verlaufenden Klebereinspritzbohrung (8) versehen ist, die in eine axial verlaufende Kleberaustrittsnut (9) mündet. Der Verbinder (4) weist im Bereich der Kleberaustrittsnut (9) angrenzende Bereiche einer Freischneidung (10) und im Bereich der Klebereinspritzbohrung (8) eine Querbohrung (11) auf.

<IMAGE>

IPC 1-7

E06B 3/968; E06B 3/96

IPC 8 full level

E06B 3/964 (2006.01); **E06B 3/968** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/9642 (2013.01); **E06B 3/9681** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 10015524 A1 20011004 - WICONA BAUSYSTEME GMBH [DE]

Cited by

CN104018763A; CN105134031A; RU2506396C2; BE1027051B1; US11131140B2; DE102004014598A1; DE102004014598B4; EP1580343A3; EP2199523A1; WO2020165762A1; US11952834B2; EP1491696B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1245777 A2 20021002; EP 1245777 A3 20031015; EP 1245777 B1 20050914; AT E304642 T1 20050915; DE 10115330 C1 20030612; DE 50204216 D1 20051020; DK 1245777 T3 20060102

DOCDB simple family (application)

EP 02000368 A 20020105; AT 02000368 T 20020105; DE 10115330 A 20010328; DE 50204216 T 20020105; DK 02000368 T 20020105